

No. 1845. INTERNATIONAL OPIUM CONVENTION. SIGNED AT GENEVA, FEBRUARY 19th, 1925<sup>1</sup>

N° 1845. CONVENTION INTERNATIONALE DE L'OPIUM. SIGNÉE À GENÈVE LE 19 FÉVRIER 1925<sup>1</sup>

REAPPLICATION (*Note by the Secretariat*)

RÉAPPLICATION (*Note du Secrétariat*)

In a communication received on 21 February 1974 the Government of the German Democratic Republic stated that the German Democratic Republic had declared the reapplication of the above-mentioned Convention as from 7 April 1958.

Dans une communication reçue le 21 février 1974 le Gouvernement de la République démocratique allemande a indiqué que la République démocratique allemande avait déclaré la réapplication de la Convention susmentionnée à compter du 7 avril 1958.

(21 February 1974.)

(21 février 1974.)

No. 2096. CONVENTION ON THE EXECUTION OF FOREIGN ARBITRAL AWARDS. SIGNED AT GENEVA, SEPTEMBER 26, 1927<sup>2</sup>

N° 2096. CONVENTION POUR L'EXÉCUTION DES SENTENCES ARBITRALES ÉTRANGÈRES. SIGNÉE À GENÈVE, LE 26 SEPTEMBRE 1927<sup>2</sup>

REAPPLICATION (*Note by the Secretariat*)

RÉAPPLICATION (*Note du Secrétariat*)

In a communication received on 21 February 1974 the Government of the German Democratic Republic stated that the German Democratic Republic had declared the reapplication of the above-mentioned Convention as from 22 January 1958.

Dans une communication reçue le 21 février 1974 le Gouvernement de la République démocratique allemande a indiqué que la République démocratique allemande avait déclaré la réapplication de la Convention susmentionnée à compter du 22 janvier 1958.

(21 February 1974.)

(21 février 1974.)

<sup>1</sup> League of Nations, *Treaty Series*, vol. LXXXI, p. 317; for subsequent actions published in the League of Nations *Treaty Series*, see references in General Indexes Nos. 3 to 9, and for those published in the United Nations *Treaty Series*, see annex C in volumes 798 and 890.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. XCII, p. 301; for subsequent actions published in the League of Nations *Treaty Series*, see references in General Indexes Nos. 4, 5, 7 and 8, and for those published in the United Nations *Treaty Series*, see annex C in volumes 122, 134, 269, 325, 525, 570 and 683.

<sup>1</sup> Société des Nations, *Recueil des Traités*, vol. LXXXI, p. 317; pour les faits ultérieurs publiés dans le *Recueil des Traités* de la Société des Nations, voir les références données dans les Index généraux nos 3 à 9, et pour ceux publiés dans le *Recueil des Traités* des Nations Unies, voir l'annexe C des volumes 798 et 890.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. XCII, p. 301; pour les faits ultérieurs publiés dans le *Recueil des Traités* de la Société des Nations, voir les références données dans les Index généraux nos 4, 5, 7 et 8, et pour ceux publiés dans le *Recueil des Traités* des Nations Unies, voir l'annexe C des volumes 122, 134, 269, 325, 525, 570 et 683.